المعلومات الشخصية



مؤمن زياد محمد ثابت

الجنسية: فلسطيني العنوان: مسقط

تاريخ الميلاد: 10-10-1991 الهاتف: 5749 9774 00968

ایمیل: mumen.z.t@gmail.com

الهدف

الإنضمام إلى مؤسسة علمية ديناميكية ستوفر لي فرصة للتطوير المهني حيث يمكن الاستفادة الكاملة من مهاراتي الشخصية والأكاديمية المكتسبة وتطويرها من خلال أن أكون مشاركًا نشطًا ومبدعًا في النجاح من خلال العمل على تحقيق رؤاها وأهدافها وقيمها.

الرتبة الأكاديمية

✓ أستاذ إدارة الأعمال المساعد.

المؤهلات العلمية

- ✓ دكتوراه الفلسلفة في إدارة الأعمال (مع التوصية بالتبادل ونشر الرسالة بين الجامعات الأجنبية) جامعة المنصورة مصر 2023.
 - ✓ تأهيلي دكتوراه أكاديمي في إدارة الأعمال جامعة المنصورة مصر 2020.
 - ✓ ماجستير في إدارة الأعمال جامعة الدول العربية مصر 2019.
 - ✓ الدبلوم العالى في إدارة الأعمال جامعة الدول العربية مصر 2018.
 - ✓ بكالوريوس إدارة أعمال جامعة فلسطين فلسطين 2014.
 - ✓ دبلوم متوسط محاسبة وتأمين كلية فلسطين التقنية فلسطين 2011.
 - ✓ الثانوية العامة فلسطين 2009.

الخبرة المهنية

- √ أستاذ إدارة الأعمال المساعد في جامعة القدس المفتوحة فلسطين (جزئي) من العام الجامعي 2025/2024 إلى الآن.
- √ أستاذ إدارة الأعمال المساعد في الجامعة الإسلامية بمنسوتا الولايات المتحدة الأمريكية من العام الجامعي 2024/2023 إلى الآن.
 - ✓ أستاذ إدارة الأعمال المساعد في الجامعة الإسلامية فلسطين (جزئي) للعام الجامعي 2024/2023.
 - ✓ محاضر سابق في قسم إدارة الأعمال بجامعة المنصورة.
 - ✓ محاضر سابق في قسم إدارة الأعمال بجامعة الدول العربية.
- ✓ مدرب مهني في التطوير المؤسسي وتطوير المورد البشري لجهات حكومية وقطاع خاص لأكثر من 2000 ساعة تدريبية في الإمارات العربية المتحدة وقطر وسلطنة عمان.

أهم الأبحاث العلمية الجديدة المنشورة في عام (2024).

- ✓ "Do the Technological Anxiety, Privacy, and Physical Risks Matter in Retail Customers' Adoption of AR Apps? An extended UTAUT2 approach", Euromed Business Journal Indexed in Scopus Q1.
 - ✓ "أثر الإبداع الإداري في تعزيز التحول الرقمي للبنوك الفلسطينة".
- ✓ "دور الإدارة الرشيقة في تعزيز الرسوخ التنظيمي للموظفين لمجموعة إنجازات للخدمات في الإمارات العربية المتحدة".

- ✓ "أثر السلوك غير المتحضر للمدير في مكان العمل على الاغتراب الوظيفي بالتطبيق على المستشفيات الحكومية الفلسطينية".
 - ✓ "المناخ التنظيمي وأثره على الابتكار التنظيمي بالتطبيق على الموظفين الإداريين".
- ✓ "أثر ممارسات إدارة الموارد البشرية الإلكترونية في عصر التحول الرقمي بالتطبيق على المنظمات الأهلية".
 - ✓ "تأثير العوامل الخمسة الكبرى لشخصية الطبيب على الاغتراب الوظيفي دراسة تطبيقية".

المؤلفات

✓ إصدار كتاب علمي (البديل للنشر والتوزيع – الأردن) – 2024.

المؤتمرات العلمية

- √ المشاركة ببحث علمي في المؤتمر العلمي الدولي السادس لكلية الأعمال بالشراكة مع جمعية رجال الأعمال الأردنيين بعنوان: "منظمات الأعمال في العصر الرقمي".
 - ✓ المشاركة ببحث علمي في المؤتمر الدولي الثالث منظومة الريادة في عصر التحول الرقمي.

المهارات

- \checkmark طرق وأساليب التدريس المتنوعة.
 - √العمل المكتبي.
 - ✓البحث العلمي.
- ✓ الخطابة والإلقاء وتبسيط المعلومة.
- ✓ التعاون والتفاعل مع الفريق الأكاديمي والإداري.
 - ✓ الموازنة بين الحياة الشخصية وحياة العمل.

المؤهلات المهنية الدولية

✓ مدير الجودة المهنية (PQM)، معهد القيادة والإدارة - مجموعة طلال أبو غزالة العالمية - 2015.

حقيبة التدريب

- ✓ التميز الإداري.
- ✓ الرخصة الدولية لقيادة الحاسب الآلي (ICDL).
 - ✓ التفكير الإبداعي.
 - ✓ مدرب محترف (TOT).

إضافات

✓ رخصة قيادة.

المعرفون

- ✓ أستاذ دكتور إدارة الأعمال/ سمير صافي 00971505336838 جامعة الإمارات
- ✓ أستاذ دكتور إدارة الأعمال/ عبد الحكيم نجم 00201015767763 جامعة المنصورة
- المنصورة \checkmark أستاذ إدارة الأعمال المشارك/ تامر عشري \sim 2000062220000 جامعة المنصورة

Personal information

Mumen Ziad Mohammed Thabet

Nationality: **Palestinian** Date of Birth: **10-10-1991**

Address: Muscat Tel: 97745749

E-mail: mumen.z.t@gmail.com

Objective

To join a dynamic scientific institution that will provide me with an opportunity for professional development where my acquired personal and academic skills can be fully utilized and developed by being an active and creative participant in success by working to achieve its visions, goals and values.

Academic Rank

Assistant Professor of Business Administration.

Academic Qualifications

- PhD in Business Administration (with recommendation for exchange and publication of the thesis among foreign universities) Mansoura University Egypt 2023.
- Academic PhD qualification in Business Administration Mansoura University Egypt 2020.
- Master of Business Administration League of Arab States Egypt 2019.
- Higher Diploma in Business Administration League of Arab States Egypt 2018.
- Bachelor of Business Administration Palestine University Palestine 2014.
- Intermediate Diploma in Accounting and Insurance Palestine Technical College Palestine 2011.
- High School Palestine 2009.

Professional Experience

- Assistant Professor of Business Administration at Al-Quds Open University Palestine (Part-time) from the academic year 2024/2025 to date.
- Assistant Professor of Business Administration at the Islamic University of Minnesota USA from the academic year 2023/2024 to date.
- Assistant Professor of Business Administration at the Islamic University Palestine (Part-time) for the academic year 2023/2024.
- Former Lecturer in the Department of Business Administration at Mansoura University.
- Former Lecturer in the Department of Business Administration at the League of Arab States.
- Professional trainer in institutional development and human resource development for government agencies and the private sector for more than 2000 training hours in the United Arab Emirates, Oatar and the Sultanate of Oman.

International Professional Qualifications

 Professional Quality Manager (PQM), Leadership and Management Institute - Talal Abu-Ghazaleh Global - 2015.

The most important new scientific research published in the year (2024).

■ "Do the Technological Anxiety, Privacy, and Physical Risks Matter in Retail Customers 'Adoption of AR Apps? An extended UTAUT2 approach", Euromed Business Journal - Indexed in Scopus Q1.

- "The impact of administrative creativity in enhancing the digital transformation of Palestinian banks."
- "The role of agile management in enhancing the organizational stability of employees of the Injazat Services Group in the United Arab Emirates."
- "The impact of the manager's uncivilized behavior in the workplace on job alienation applied to Palestinian government hospitals."
- "The organizational climate and its impact on organizational innovation applied to administrative employees."
- "The impact of electronic human resources management practices in the era of digital transformation applied to civil society organizations."
- "The impact of the five major factors of the physician's personality on job alienation an applied study."

Publications

• Publishing a scientific book (Al-Badil Publishing and Distribution - Jordan) - 2024.

Scientific conferences

- Participating with a scientific research in the Sixth International Scientific Conference of the College of Business in partnership with the Jordanian Businessmen Association entitled: "Business Organizations in the Digital Age."
- Participating with a scientific research in the Third International Conference on the Leadership System in the Age of Digital Transformation.

Skills

- Various teaching methods and techniques.
- Office work.
- Scientific research.
- Public speaking, delivery and simplifying information.
- Cooperation and interaction with the academic and administrative team.
- Balancing personal life and work life.

International Professional Qualifications

 Professional Quality Manager (PQM), Leadership and Management Institute - Talal Abu-Ghazaleh Global - 2015.

Training Kit

- Administrative Excellence.
- International Computer Driving License (ICDL).
- Creative Thinking.
- Professional Trainer (TOT).

Additions

Driving License.

Recognized

- Professor of Business Administration/ Samir Safi 00971505336838 United Arab Emirates University.
- Professor of Business Administration/ Abdel Hakim Najm 00201015767763 Mansoura University.
- Associate Professor of Business Administration/ Tamer Ashry 00201062220002 Mansoura University.